
      Margretheskolens skolebestyrelse 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 20.3.2024. 

Vi mødtes i personalerummet. 
_____________________________________________________________________ 
Deltagere: Nina, Nanna, Kasper, Rie, Søren, Maja, Nina, Malene, Heidi og Lone.  
Suppl.: Bianca og Tina. 
Afbud:  Thomas, Mette, Ida og Peter 
 
Pkt. før: Velkommen til Ida. 
 Vi glæder os til at hilse på Ida næste gang. 
  
 
567. Godkendelse af dagsorden og referat fra 13.2.24. 
 Godkendt. 
 
           
568. Oplæg til dialog, se vedhæftede ”Orientering”. 
 Thomas tager opgaven med google drive. 
 Uddybning af budget. 
 Budgettet 2024 er godkendt. 
  
 
569. Rettigheds- og elevråd 
 Flot oplæg af Villads og Victoria; 
 Aftaler:  

Rygepolitik – elevrådet drøfter gode ideer til oplægsholdere for 5.+6. klasserne til 
Jannik og fremlægger idéer på næste SB møde. Derudover arbejder SB videre med 
dette punkt. 
Service fra kantinen – Lone sørger for indkøb af vogne, hvor der kan samles service i 
de tre afdelinger, som duksene har ansvar for kommer retur til kantinen hver dag. 
Elevrådet kommer med forslag til hvordan dette tiltag kan implementeres i eksisterende 
dukseordning. 
Toiletter – elevrådet besøger toiletter på indskolingsgang og melder tilbage på næste 
SB møde om ønsker til ny gulvbelægning og eventuelle andre ønsker. Elevrådet drøfter 
også om rengøring af toiletter kan indgå i dukseordning (som supplement til almindelig 
rengøring foretaget af rengøringsmedarbejdere). 
Indsamling af skrald: Elevrådet ønsker tiltag for at ændre på, at der ligger skrald både 
inde og udenfor på skolen. Jørgen fortæller, at den ”gamle” ordning med klasse-
opgaver på dette område er på trapperne, og at vi som skole igen i år deltager i national 
saml skrald tiltag. 

 
Tak for fin orientering og forslag til tiltag fra Monica og Jørgen omkring og ud fra 
elevsvar fra alle tre afdelinger vedr. trivsel (inkl. tryghed på skolen, også på toiletter), 
mødetidspunkter, mobil- og rygepolitik.  
Aftaler: 
Ledelsesteam og medarbejdere arbejder generelt videre med tiltag, inkl. velkomstbrev 
fra ”storeven” til nye 0.klasser og mulighed for legeaftaler. 
Linda arbejder videre med frikvartersvagt sammen med to elever fra 7. årgang. 

  
    
570. Arbejdsmøde 

 5 års plan - hvilken skole vil vi være om fem år? 

 Ordenspolitik – opfølgning på afd.møde 10.1., oplæg SB 16.1.5. samt møde i arb.gr. 

Årgangenes tilbagemeldinger fra Teams medsendt i referat fra 13.2.24. 

 

Arbejdsgrupper:  

Ordenspolitik (værdi og regler): Bianca, Maja, Thomas, Heidi, Kasper. 

Aftaler: 

Materiale vedhæftet. 

Indsats fortsættes næste gang. 

 

Antimobbestrategi: Linda, Rie, Nina, Lone. 



Forslag til opdatering af planen: 

- Hilsepolitik: Alle voksne hilser på alle voksne og på elever, der færdes alene på 

skolen. 

- Oplæg for alle skolens forældre, eks.vis; forældrerollen (Rikke Yde), brug af digitale 

enheder (Emran Rashid) 

- Gåhjemmøder med info, kom og hils på, mere end ét forældremøde om året, gerne 

med forløb initieret af eksterne oplægsholdere i forbindelse med forløb – måske på 

et bestemt klassetrin og/eller ved behov. 

- Overordnet plan på hjemmeside + internt/på skolen med forslag til hvad gør jeg i en 

sådan situation. 

- Mulighed for trivselskanon med indsatser på hver årgang 

- Legegrupper? 

- Kommunikation generelt; mere information og dialog med forældrene. 

Aftaler: 
- Nina og Rie laver udkast til ny udgave inden sommerferien – til høring i 

elev/rettighedsråd og kontaktforældregruppen efter sommerferien. 

 

Skærmpolitik: Peter, Tina, Nanna, Mette, Malene. 

Aftaler: 

Materiale vedhæftet. 

 
571. Eventuelt 

Orientering omkring trafikundersøgelse og videre forløb. 
Aftaler: 
Lone sender supplerende tilbud vedr. skolefoto til Rie, som kommer med samlet oplæg 
på næste møde. 

   
 
572. Lukket punkt 
 Intet. 
 
     
573. Punkter til kommende møder: 

 
April:  
Ekstra arbejdsmøde omkring værdi- og regel sæt. 
Trafikanalyse, kort status 
Skolefoto, oplæg v/Rie. 
Maj: 
Opfølgning punkter fra elev- og rettighedsråd 17.1. 
Årshjul (brug ny fysisk tavle). 
Juni:  
Planlægning af forældremøder i begyndelsen af næste skoleår. 


